

Date : 03/09/2025

التاريخ : 2025/09/03

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،

Please be informed that our subsidiary (First Takaful Insurance Company) has obtained the approval of the Capital Markets Authority to increase the company's capital from 10,660,000 Kuwaiti Dinars to 16,660,000 Kuwaiti Dinars with a cash increase of 6,000,000 Kuwaiti Dinars distributed over 60,000,000 shares at a value of 100 fils per share. The priority right to subscribe to the increased shares will be for the shareholders of First Takaful Insurance Company, each according to his percentage of the capital.

يرجى العلم بأن شركتنا التابعة (الشركة الأولى للتأمين التكافلي) قد حصلت على موافقة هيئة أسواق المال على زيادة رأس مال الشركة من 10,660,000 دينار كويتي إلى 16,660,000 دينار كويتي بزيادة نقدية قدرها 6,000,000 دينار كويتي موزع على 60,000,000 سهم بقيمة 100 فلس للسهم، ويكون حق أولوية الإكتتاب في أسهم الزيادة لمساهمي الشركة الأولى للتأمين التكافلي كل حسب نسبته في رأس المال.

The financial impact will be disclosed later upon completion of the necessary procedures with the relevant authorities.

سيتم الإفصاح لاحقاً عن الاثر المالي عند الإنتهاء من الإجراءات اللازمة لدى الجهات المختصة

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman

International Financial Advisors Holding -K.P.S.C

(CR 20377- Capital KD 54,253,400.400)

(+965) 22 456 631 فاكس : (+965) 1 8444 32 هاتف

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع

(سجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧ - رأس المال 54,253,400.400 د.ك.)

دروزة العبد الرزاق - مبنى سوق الكويت مدخل أ الدور الثامن - ص.ب: 4694 الصفاة - 13047 الكويت - هاتف 1 8444 32 (+965) - فاكس 22 456 631 (+965)